



Приветствие участникам
22-й Международной выставки
«CJF — Детская мода – 2019. Весна»

Welcome Message to the
participants of the 22nd International
Exhibition CJF 2019. Spring

От имени Торгово-промышленной палаты Российской Федерации приветствую участников, гостей и организаторов 22-й Международной выставки «CJF – Детская мода - 2019. Весна».

Развитие современного производства высококачественных и безопасных детских товаров является важной государственной задачей, от реализации которой зависит качество жизни множества детей.

Выставка «CJF – Детская мода» играет особую роль в развитии детской моды, служит источником новых дизайнерских идей и решений.

Уверен, что проведение выставки будет способствовать внедрению инновационных разработок в процесс создания детской продукции, продвижению ее на внутренний и внешний рынки, распространению среди обширной аудитории.

Желаю участникам, гостям и организаторам плодотворной работы, реализации намеченных планов и всего самого наилучшего!

On behalf of the Russian Chamber of Commerce and Industry I would like to welcome the participants, visitors and organisers of the 22nd edition of the CJF – Child and Junior Fashion. Spring International Exhibition.

Development of production of high quality and safe goods for children is an important task of the government. Its successful implementation directly influences the quality of life of many children.

CJF – Child and Junior Fashion plays a special role in the development of fashion for children and is a source of new ideas and solutions for designers.

I am positive that the show will encourage introduction of innovations into production of goods for children, promote these goods in the domestic and international markets, and facilitate their distribution to wider audiences.

Let me wish all participants, visitors and organisers fruitful work, implementation of plans and every success!

Президент
Торгово-промышленной палаты
Российской Федерации
С.Н. Катyrин

Sergey Katyrin
President
Russian Chamber
of Commerce and Industry